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Verslag van de vergadering Adviesraad voor Sport van 1 juli 2021  

 
Aanwezig: John van den Berg (voorzitter), Catharina Abels, Rob van Bokhoven, Troy Douglas, 

Ron Jansen, Kees Mol, Rachid Najib, Elvira Stinissen, Nynke Lely-Straatsma, Bart 
Volkerijk en Wendy van der Meijs (secretaris).  
Vanuit de gemeente: Jan-Willem Meppelink, Peter van Veen (directeur sport) 

Verhinderd: Wimar Bolhuis, Karen Bosch, Lisette van den Heuvel, Soraya Samuels, Carola 
Uilenhoed. 
 

 
1. Opening 
De voorzitter opent om 19.31 uur de vergadering en heet alle leden van harte welkom. Een speciale 
dank is gericht aan voetbalvereniging Die Haghe, waar we deze avond te gast zijn. 
 

2. Introductie SV Die Haghe 

Ton van der Starre stelt zich voor. Ton is voorzitter sinds 2015. De club bestaat sinds 1923 en heeft 

inmiddels 1000 spelende leden. Verder telt de club 400 vrijwilligers. In 2005 zat de vereniging in 

zwaar weer. Door middel van structuur, een goed bestuur, een goed aanbod en duidelijke keuzes 

heeft de club zich weten te versterken en uit te groeien tot een voetbalvereniging met 75 

jeugdteams, 11 senioren teams en een dames voetbal team. Op dit moment heeft de vereniging 

zelfs te maken met een wachtlijst van 60 a 70 leden. 

 

Ton licht toe dat de huidige bestuursleden niet perse voetbalkennis hebben. Ze hebben wel kennis 

van besturen. Dit helpt om beslissingen te nemen, omdat emotie niet in de weg staat. 

 

De voorzitter vraagt hoe de vereniging de corona-periode heeft doorgemaakt. 

Van der Starre van SV Die Haghe laat hierop weten dat de vereniging de liquide middelen heeft 

moeten organiseren. Zo heeft de club een totale begroting van 500.000 euro, waarvan 150.000 voor 

de financiering van de trainers. Op de kostenstructuur kun je sturen, maar niet veel. Veel kosten zijn 

vaste kosten. De club heeft meer dan 100 trainers lopen, sommige daarvan hebben een contract. 

Ook aan de inkomstenkant zijn veranderingen geweest doordat sponsoren zijn gestopt en kantine 

inkomsten zijn weggevallen.  

 

Het bestuur heeft ingezet op ledenbinding via een nieuwsbrief. Het is wel een lastige periode 

geweest. De jeugdafdeling brengt dynamiek in de club en de jeugd kon grotendeels doorgaan met 

sporten. Zij brengen alleen geen revenuen in de clubkas. 

De vereniging heeft geen korting of teruggave van contributie doorgevoerd. Wel zijn er 

consumptiebonnen uitgereikt. Het verschilt hoe clubs daarmee omgaan. 

 

Ton vervolgt: SV Die Haghe heeft het clubgebouw in eigen beheer. Salariskosten zouden in 

aanmerking komen voor de NWO-regeling, maar er zat frictie tussen de vergoeding en het salaris. 

Een club kan dat verschil niet ophoesten. De drempels zijn inmiddels bekend bij het Rijk en deze zijn 

nu weggenomen. Door aanpassingen van de regels werkt het nu wel, goed en snel. 

 

Van der Starre vult aan dat kleine clubs vaak niet alle financieringsmogelijkheden en regels weten. 

Zijn mening is dat consulenten (meer) moeten helpen om clubs op weg te helpen; sommige clubs 

missen nu eenmaal die ingangen. Die Haghe biedt regelmatig aan om kleine clubs te helpen, bijv. 

buur-club Toofan. Door kleine clubs in de lucht te houden zorg je er ook voor dat je tegenstanders 

houdt in de stad. 

 

Ton geeft aan dat het bestuur uiteindelijk uitvoert wat de leden willen. Het is alleen lastig als slechts 

30 tot 50 personen de algemene ledenvergadering bezoeken; je wilt namelijk wel dat het beleid 
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gedragen wordt. Communicatie is dan ook belangrijk. Het blijft ook steeds lastiger om een 

vereniging draaiende te houden. Ton is voorstander om bepaalde taken te professionaliseren, bijv. 

schoonmaak, boekhouding, lijnen zetten. 

 

Nynke reageert om verenigingen te versterken, je ook kunt denken aan het professionaliseren van 

het bestuur; daarmee borg je stabiliteit. Leuke functies kun je wegzetten bij vrijwilligers van de club. 

Ron vult aan dat je van commerciële sporten kunt leren hoe zij de sport organiseren. Een optie is 

combinaties van commerciële sport en verenigingssport op je accommodatie. Bijvoorbeeld judo en 

voetbal. Uiteindelijk bieden beide organisaties sport aan, ze kunnen van elkaar leren. 

 

Er volgt een discussie over de dilemma’s rond de voetbal in de stad. SV Die Haghe wil geen 

vergoedingen uitkeren aan spelers in het 1e elftal. De club kiest ervoor om te investeren in de jeugd. 

Ron Jansen vult daarop aan dat er een tweedeling ontstaat in het voetbal landschap als gevolg van 

betaling en minder sterk bestuur. Ton beaamt dit. Ook hij ervaart dat er Haagse verenigingen zijn die 

hun leden zien vertrekken. De vele transfers als gevolg van betaling van spelers hebben een 

negatief effect. Clubs verliezen hun identiteit. Ook wanneer trainers van voetbalclub wisselen, 

nemen ze spelers mee. Ron geeft aan dat hij het concurrentiebeding van trainers heeft aangekaart 

bij de KNVB.  

 

Ton geeft nog een aandachtspunt aan: Er is geen samenhang in het gebied. Zo heeft de 

Internationale School The Hague veel leerlingen, die gebruik willen maken van de velden. De club 

wil meer functies. Zoals medische functies) aan het gebied toevoegen, maar er lijkt geen visie op 

welke wijze de gemeente het gebied wil inrichten. Wat Ton betreft zou er mee dialoog kunnen 

plaatsvinden met bestaande partners in het gebied en op het sportpark om zo een optimaal gebruik 

te behalen.  

 

De voorzitter bedankt Ton van der Starre voor zijn openhartigheid en inbreng. 

 

3. Mededelingen / toegezonden stukken / voortgang 

3a. Mededelingen. 

De secretaris laat weten dat er diverse afmeldingen zijn: Carola, Karen, Lisette, Soraya en Wimar. 

 

3b. Vaststellen verslag bijeenkomst 19 mei 2021  

De voorzitter neemt het verslag door. Er zijn geen opmerkingen.  

Het verslag wordt vastgesteld. 

3c. Voortgangslijst dagelijks bestuur 

Wendy benoemt de fietstocht in het CID/Binckhorst, die op 9 juli plaatsvindt. In samenwerking met 

de Haagse Hogeschool, Kenniscentrum Innovation Health is er een programma samengesteld. 

Leden die meegaan, ontvangen binnenkort informatie over het programma. 

De praatplaat is klaar. Het is een uitgebreide tekening van het ideale Den Haag voor bewegen en 

sport in 2034. Aan de hand van de plaat worden de gesprekken met politieke partijen gevoerd. Er 

zijn afspraken gemaakt met PvdA, GroepDeMos en D’66. Het manifest als boekje volgt binnenkort. 

3d. Mededelingen vanuit de gemeente. 

Peter van Veen (directeur sport) en Jan-Willem Meppelink (adviseur sportstimulering) zijn aanwezig 

namens de gemeente. John geeft hen het woord om de leden bij te praten over de meest recente 

ontwikkelingen voor sport vanuit de gemeente. 

Peter geeft aan dat hij het lastig vindt om af te tasten aan welke informatie behoefte is. Er zijn 

diverse vraagstukken en uitdagingen waar de gemeente mee wordt geconfronteerd. Denk aan 

voldoende middelen voor beheer en exploitatie, een onderhoudsreserve voor de 

sportaccommodaties, uitbreiding van nieuwe accommodaties als onderdeel van 

gebiedsontwikkelingen. Peter geeft aan dat Rotterdam en Amsterdam fondsen hebben ingericht die 

erop toezien dat er financiering beschikbaar is voor maatschappelijke voorzieningen. 
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In de vergadering wordt geopperd dat er landelijk gepleit wordt voor meer aandacht voor sport via de 

invoering van een sportwet. Peter reageert hierop en waarschuwt om de Sportwet niet te zien als 

wondermiddel. Die gaan de problemen voor de sport niet oplossen. Uiteindelijk wordt de sport op 

lokaal niveau geregeld.  

De voorzitter bedankt Peter en Jan-Willem voor hun inbreng. Zij verlaten de vergadering. 
 

4. Stand van zaken vacature adviesraad voor sport 

De voorzitter licht toe dat op de vacature diverse reacties zijn binnengekomen. Hieruit is een selectie 

gemaakt. Het sollicitatieteam met Catharina, Kees, Karen en John hebben gesproken met 4 

personen. Edwin Lokkerbol is naar voren gekomen als kandidaat die goed aansluit bij het gevraagde 

profiel. Hij wordt voorgedragen aan de wethouder. Er zal nog een evaluatie plaatsvinden over de 

procedure. Zo is het invullen via het webformulier niet bij alle kandidaten goed gegaan. Dit zal 

worden meegenomen bij toekomstige vacatures. 

 

5. Rondvraag. 

De voorzitter start de rondvraag: 

-  Nynke. Op 26 juli start het skateprogramma als onderdeel van de Olympische Spelen; er is 

veel aandacht voor de sport. Op het strand van Scheveningen vinden tijdens het Olympisch 

Festival diverse bijeenkomsten plaats, waaronder de dag van de inclusie.  

-  Rachid. Voor taekwondo neemt Dina Pouryounes deel, zij is woonachtig in Den Haag. Zij 

komt uit Iran en heeft een vluchtelingen status. Dina neemt deel onder de internationale vlag. 

- Elvira oppert dat de Haagse mobilitheek onvoldoende bekend is. Kunnen we als adviesraad 

daarin een rol spelen? In de ontschotting en in het meer zichtbaar maken?  

- Catharina vraagt of er mogelijkheden zijn om het Olympisch Festival te bezoeken? De 

secretaris reageert dat het festival lang heeft moeten wachten op groen licht om te mogen 

doorgaan. Er wordt nu gewerkt aan ticketing etc. Er komen mogelijkheden voor leden van de 

adviesraad om het evenement te bezoeken. 

 
7. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.50 uur.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 


